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Betreft: Communicatie- en procesproblematiek bij burgerinitiatief 
 
Geachte raads- en commissieleden, 

Als fervent verzamelaars met een grote passie voor de tweede wereldoorlog, hebben  mijn vader 
(Loek Bakermans) en ik (Thijs Bakermans) al jaren met het idee om onze grootscheepse verzameling 
permanent tentoon te stellen aan het publiek. Dit in de vorm van een officieel museum. Enerzijds 
omdat we trots zijn op onze (over de duizend) voorwerpen (ook uit de eigen regio) die we in zo’n 40 
jaar verworven hebben. Anderzijds omdat we het verhaal over de tweede wereldoorlog graag 
‘levend’ willen houden voor alle denkbare doelgroepen. Doel is om het museum zo in te richten dat 
het zowel de interesse van jong als oud trekt. Geografisch gezien is er in onze regio (tot Best) nog 
geen soortgelijk museum, en daarom volop kansen die als meerwaarde voor de gemeente gelden. 

In de bijlage heb ik een notitie geschreven waarin staat benoemd wat de plannen zijn alsmede wat 
de meerwaarde van een dergelijke faciliteit voor de/onze gemeente Cranendonck kan betekenen. De 
notitie dateert van 28-9-2019, waarin we in eerste instantie inzetten om op eigen perceel (aan de 
Burgemeester van Houstraat 1) bij te bouwen. Dit heeft overigens nog steeds sterk te voorkeur 
gezien de investering. Omdat dit in eerste instantie vanuit de gemeente niet zozeer gewenst is, 
hebben we aangegeven ook open te staan om ons in andere (gemeentelijke) gebouwen te willen 
huisvesten. Hier zouden we dan wel goede afspraken over moeten maken en kijken wat de 
gemeente hierin kan en wil ondersteunen. 

Om onze plannen met de gemeente te delen en de mogelijkheden tot realisatie te bespreken ben ik 
op 28-9-2018 fysiek in gesprek gegaan met een ambtenaar. De plannen zijn daar gelukkig positief 
ontvangen en er is aangegeven dat de gemeente mee wil denken bij een dergelijk burgerinitiatief. 

Uiteindelijk zo’n 8 maanden, 22 mails (verstuurd), 2 fysieke gesprekken, 3 uitvoerend ambtenaren, 
en het betrekken van de wethouder later, is er nog steeds vrij weinig duidelijkheid. Dit terwijl we 
graag in September 2019, tijdens het 75 jaar jubileum van de invasie van Nederland de opening 
hadden willen vieren. Dit is nu tot onze grote spijt niet meer haalbaar. 

Ja, er zijn wat zaken uitgezocht maar alles blijft ontzettend oppervlakkig en totaal niet concreet. Dit 
terwijl we in onze fysieke gesprekken met de uitvoerende ambtenaren met elkaar hebben 
afgesproken constructief te werk willen gaan. Hier is dus absoluut geen spraken van. 

Zo wacht ik bijvoorbeeld nu al ruim een maand (van 24-4-2019 tot en met minimaal de dagtekening 
van deze brief) op een reactie van de uitvoerend ambtenaar dhr Niessen, zonder resultaat. In mijn 



mailverkeer richting gemeente probeer ik mijn  reacties continu constructief te houden zodat we ook 
stappen vooruit maken en niet stil blijven staan in het proces. Dit stropt nu al een aantal maanden. 
Begin mei heb ik de wethouder gevraagd om in te stappen, omdat we ons vertrouwen in de 
gemeente beginnen te verliezen en het gevoel hebben al ruim 8 maanden aan het lijntje gehouden te 
worden. Dit moet toch niet kunnen als participerende overheid. 

Wat ik gewoon niet kan begrijpen is dat de gemeente zo omgaat met participerende burgers die 
bottom up een dergelijk project willen initiëren. Zelfs als deze op diverse beleidsvlakken nog eens 
een positieve bijdrage kunnen leveren. Het is dat onze passie voor onze hobby zo sterk is, maar 
menig burger was al lang afgehaakt. Volgens mij moet dat niet te bedoeling zijn als we praten over 
betrokken burgers. 

De reden van schrijven is dan ook dat ik me even geen andere mogelijkheid kan bedenken op welke 
manier we nog tot een productieve en constructieve samenwerking met de gemeente kunnen 
komen. Dit gaat me eerlijk gezegd wel aan het hart, en stelt me teleur in ons eigen ambtelijk 
apparaat. 

Ik wil absoluut geen vergelijking trekken maar ben zelf werkzaam als gebiedscoördinator bij de 
gemeente Eindhoven, waar we juist de bewoner zoveel mogelijk aan zet en in actie willen krijgen. Ik 
begrijp dus ook dat een aantal zaken simpelweg (veel?) tijd kosten, maar zolang dit proces in 
onduidelijkheid duurt, gaat me toch wel ver. 

Ik hoop op een spoedige reactie en wellicht een agendering in de commissievergadering. Deze brief 
is absoluut niet bedoeld om mensen persoonlijk aan te vallen of iets dergelijks, maar wij willen graag 
vooruit. Het heeft nu lang genoeg geduurd.  

Mijn concrete en prangende verzoek is dan ook om vanaf heden alsnog tot een constructieve 
samenwerking te komen. 

Hartelijk dank voor het lezen en ik verneem graag van u. 

Met vriendelijke groet, 

Thijs Bakermans 

Loek Bakermans 

 

Bijlage: planvorming museum Bur. Van Houstraat 1 d.d. 28-09-2018 

 


